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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  
Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

    

Výbor pro kulturu, památkovou péči, 
výstavnictví a podporu cestovního ruchu 
ZHMP 

 

ZÁPIS z 1. jednání 

Výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP  
konaného dne 1. 3. 2023 v 13:00 hod. 

Zasedací místnost Nová Rada, 1. patro, Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 

     

 
Přítomni: Jan Wolf, Martin Benda, Jan Hušbauer, David Kašpar (omluven na závěr jednání), Daria Křivánková, 

Albert Kubišta (omluven na závěr jednání), Hana Třeštíková, Magdalena Valdmanová (omluvena na závěr 
jednání), Ondřej Vykoukal, Michal Krutský (tajemník) 

Omluveni: Pavel Kuře, Marcela Melková  

Hosté: Jiří Pospíšil, Daniel Hrbek, Miroslav Karel, Jana Adamcová, František Cipro, Iveta Jechová, Andrea 
Skorkovská, Kateřina Hakenová, Vladimír Koller, Jakub Nekolný, Jiří Richter, Jiří Skalický, Helena 
Musilová, Egon Kulhánek, Jiří Sulženko, Daniela Jelínková, Petr Pylypov, Miroslav Prokeš   

Jednání řídil: Jan Wolf, předseda Výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu 
ZHMP      

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Úvod 

2. Představení členů Výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP 

3. Schválení programu 

4. Volba ověřovatele 

5. Individuální účelové dotace v oblasti kultury v roce 2023 

6. Tvůrčí dům Elišky Peškové na Smíchově: informace o divadelním, rezidenčním, vzdělávacím a komunitním centru 
Švandova divadla 

7. Prezentace činnosti Prague City Tourism a.s. 

8. Informace k žádosti o dotaci na obnovu a doplnění zvukové aparatury Hudebního divadla Karlín 

9. Různé 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Úvod 

Jednání řídil Jan Wolf, předseda Výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu 
ZHMP, který přivítal účastníky na prvním řádném jednání Výboru, zřízeného usnesením ZHMP ze dne 16. 2. 2023. 
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2. Představení členů Výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP 

Předseda Wolf uvedl, že Výbor pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP 
navazuje na zrušený Výbor pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP s tím, že došlo  
ke změně čtyř členů Výboru. Všichni přítomní členové Výboru, tajemník Výboru, vedoucí zaměstnanci odborů  
KUC MHMP a OPP MHMP, a náměstek primátora Pospíšil se v krátkosti představili. 

3. Schválení programu 

Předseda Wolf představil program jednání Výboru a vyzval členy Výboru, zda má někdo připomínky k navrženému 
programu nebo další návrhy. 
 

Hlasování o návrhu programu: 
 

PRO: 9  PROTI: 0  ZDRŽELO SE: 0  NEPŘÍTOMEN: 2  SCHVÁLENO 

4. Volba ověřovatele 
 

Předseda Wolf navrhl jako ověřovatele zápisu z 1. jednání Výboru Davida Kašpara, který s tímto souhlasil. 
 
Hlasování o volbě ověřovatele: 

 

PRO: 9  PROTI: 0  ZDRŽELO SE: 0  NEPŘÍTOMEN: 2  SCHVÁLENO 

5. Individuální účelové dotace v oblasti kultury v roce 2023 

Předkladatel: ředitel KUC MHMP 

Předseda Wolf uvedl bod programu jednání Výboru a předal slovo MgA. Sulženkovi, Ph.D. – ředitel KUC MHMP, 
který uvedl, že se jedná pouze o jednu žádost o dotaci – žadatel BUBEC, o.p.s. žádá na projekt „Studio BUBEC a Riesa 
efau. Kultur Forum Dresden – Příští zastávka: Naděje“ částku 326 000 Kč, přičemž jeden posudek hodnotitele 
navrhuje přidělení finanční podpory ve výši 150 000 Kč a druhý posudek nedoporučuje finanční podporu projektu  
ze strany HMP. 

Hana Třeštíková vznesla návrh na přidělení finanční podpory žadateli BUBEC, o.p.s. ve výši 150 000 Kč, a to 
s ohledem na rozumné hodnocení prvního hodnotitele, který navrhuje přidělení této částky. Dále uvedla, že Studio 
BUBEC je velmi důležitý subjekt, který dlouhodobě pomáhá vytvářet povědomí o umění ve veřejném prostoru  
a tento projekt je zajímavou mezinárodní spoluprací. 

Předseda Wolf uvedl, že po konzultaci s náměstkem primátora Pospíšilem navrhuje přidělení finanční podpory 
žadateli ve výši 100 000 Kč. 

Náměstek primátora Pospíšil uvedl, že předmětnou žádost konzultoval ještě s MgA. Sulženkem, Ph.D. – ředitel KUC 
MHMP a je nutné brát v potaz rozumný kompromis mezi předloženými názory dvou hodnotitelů, ale je schopen hájit 
i přidělení vyšší finanční podpory žadateli ve výši 150 000 Kč. 
 

Hlasování o návrhu Hany Třeštíkové – Výbor pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního 
ruchu ZHMP doporučuje poskytnutí individuální účelové dotace projektu s poř. č. 4 „Studio BUBEC a Riesa efau. 
Kultur Forum Dresden – Příští zastávka: Naděje“ ve výši 150 000 Kč: 

 

PRO: 3  PROTI: 0  ZDRŽELO SE: 6  NEPŘÍTOMEN: 2  NESCHVÁLENO 

 
Hlasování o návrhu Jana Wolfa – Výbor pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu 
ZHMP doporučuje poskytnutí individuální účelové dotace projektu s poř. č. 4 „Studio BUBEC a Riesa efau. Kultur 
Forum Dresden – Příští zastávka: Naděje“ ve výši 100 000 Kč: 

 

PRO: 9  PROTI: 0  ZDRŽELO SE: 0  NEPŘÍTOMEN: 2  SCHVÁLENO 
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6. Tvůrčí dům Elišky Peškové na Smíchově: informace o divadelním, rezidenčním, vzdělávacím a komunitním centru 
Švandova divadla 

Předseda Wolf uvedl bod programu jednání Výboru a předal slovo Mgr. Danielu Hrbkovi, Ph.D. – ředitel Švandova 
divadla, který členům Výboru a přítomným hostům představil prezentaci Tvůrčího domu Elišky Peškové: divadelního, 
rezidenčního, vzdělávacího a komunitního centra Švandova divadla na Smíchově (viz příloha k zápisu z Výboru), který 
by měl nabídnout k využití dvorní prostor, multifunkční sál, ateliér, klubovnu, dílny a hudební zkušebnu. Mezi 
kulturní události, které by se měly v Tvůrčím domě konat, patří např. představení dětských, amatérských  
a studentských divadelních souborů, koncerty začínajících skupin a interpretů, open-mic večery či klubové kino  
pro rodiny, mládež i seniory. V danou chvíli nicméně Švandovo divadlo nedisponuje třemi pracovními úvazky 
(vedoucí centra, který je zároveň dramaturgem, produkční, provozní technik), které potřebuje k zajištění provozu 
Tvůrčího domu, a z tohoto důvodu bude žádat o navýšení neinvestičního příspěvku o 1 791 770 Kč, což odpovídá 
třem úvazkům v průměrném platu Švandova divadla. Dále uvedl podrobněji finanční náklady spojené s provozem 
Tvůrčího domu. 
 

Jan Wolf poděkoval za prezentaci, otevřel diskusi a dal ke zvážení Mgr. Hrbkovi – ředitel Švandova divadla, využití 
horních prostor jako ubytovacích kapacit, resp. bytů pro zaměstnance. Předseda Wolf dále navrhl, zda by, s ohledem 
na komunitní využití Tvůrčího domu, bylo možné, aby dva pracovní úvazky financovalo HMP a jeden pracovní úvazek 
MČ Praha 5, na což reagoval Mgr. Hrbkovi – ředitel Švandova divadla. 
 

Hana Třeštíková uvedla, že byla u zrodu projektu Tvůrčího domu a velice tento projekt komunitního a kulturního 
centra podporuje s tím, že navýšení úvazků je patrně na místě a podpoří toto navýšení. Zároveň poděkovala Mgr. 
Hrbkovi – ředitel Švandova divadla, za odvedenou práci a úspěšnou činnost divadla. Dále vznesla dotaz 
k harmonogramu zprovoznění Tvůrčího domu, na což reagoval Mgr. Hrbek – ředitel Švandova divadla, s tím, že nyní 
je zkolaudováno, mezi dubnem a červnem by měl proběhnout zkušební provoz, v červenci by měl být realizován 
příměstský tábor, během července a srpna by mělo proběhnout vyhodnocení zkušebního provozu a od září by mělo 
dojít k oficiálnímu zprovoznění a spuštění celoročního provozu.  
 

Náměstek primátora Pospíšil uvedl, že nároky na navýšení pracovních úvazků považuje za legitimní a společně se 
jistě podaří najít řešení. K této problematice se rovněž sejde s příslušným členem Rady MČ Praha 5. 
 

David Kašpar se vyjádřil k projednávanému tématu a upozornil, že tento požadavek je trochu nesystémový a vyjádřil 
názor, že MČ Praha 5, jejíž obyvatelé budou hlavními uživateli Tvůrčího domu, by se měla finančně podílet  
na provozu spolu s hl. m. Prahou, podobně jako je tomu na MČ Praha 10, která se spolupodílí na provozu městské 
knihovny. Dále apeloval na maximální spolupráci s místními spolky, na což reagoval Mgr. Hrbek – ředitel Švandova 
divadla, s tím, že přesně to má divadlo v plánu. 
 

Ondřej Vykoukal vyjádřil podporu projektu Tvůrčího domu a související nutnosti navýšení o tři pracovní úvazky  
a nabídl pomoc při vyjednávání s MČ Praha 5. 
 

Bez dalších přihlášených předseda Wolf diskusi uzavřel a vyzval k hlasování o návrhu usnesení Výboru. 
 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Výbor pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP podporuje záměr realizace 
Tvůrčího domu Elišky Peškové na Smíchově – divadelního, rezidenčního, vzdělávacího a komunitního centra 
Švandova divadla, připravovaného Švandovým divadlem v součinnosti s MČ Praha 5, včetně navýšení pracovních 
úvazků. 

 

PRO: 9  PROTI: 0  ZDRŽELO SE: 0  NEPŘÍTOMEN: 2  SCHVÁLENO 

7. Prezentace činnosti Prague City Tourism a.s. 

Předseda Wolf uvedl bod programu a předal slovo Mgr. Františku Ciprovi – předseda představenstva PCT a.s.  
a Mgr. Janě Adamcové – místopředsedkyně představenstva PCT a.s., kteří velice podrobně představili přítomným 
členům Výboru a hostům prezentaci k činnosti Prague City Tourism a.s. (viz příloha k zápisu z Výboru). 
 

Předseda Wolf poděkoval za prezentaci, otevřel rozpravu k projednávanému bodu a poděkoval Prague City Tourism 
a.s. za vynikající výsledky a vyjádřil názor, že PCT a.s. se zařadila mezi světovou špičku agentur, které se zabývají 
cestovním ruchem.  
 

Hana Třeštíková se připojila k poděkování za odvedenou práci PCT a.s., obzvláště v období krize, a rovněž uvedla,  
že jí bylo ctí být u transformace PCT a.s. a prosazovat věci s ní spojené na Radě HMP a dále uvedla, že tuto 
problematiku předává náměstkovi primátora Pospíšilovi ve velmi dobrém a stabilizovaném stavu. Hana Třeštíková 
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upozornila, že by bylo dobré zaměřit se na kultivaci veřejného prostoru v centru města a navázání na již započatou 
práci v této oblasti. 
 

MgA. Sulženko, Ph.D. – ředitel KUC MHMP, rovněž poděkoval za velmi dobrou a efektivní spolupráci s PCT a.s.  
a upozornil na aktuální důležité téma – rozpohybování poplatku z cestovního ruchu, resp. jeho navýšení. 
 

Mgr. Cipro – předseda představenstva PCT a.s., pozval členy Výboru k návštěvě objektů ve správě PCT a.s.  
a v případě zájmu rovněž k vyzkoušení Prague Visitor Pass. 
 

Magdalena Valdmanová, David Kašpar a Albert Kubišta se omluvili z další účasti a jednání Výboru opustili. 
 

 

Bez dalších přihlášených předseda Wolf diskusi a projednávání bodu uzavřel. 

8. Informace k žádosti o dotaci na obnovu a doplnění zvukové aparatury Hudebního divadla Karlín 

Předseda Wolf uvedl bod programu a předal slovo Bc. Egonu Kulhánkovi, který přestavil přítomným členům Výboru  
a hostům prezentaci k žádosti o dotaci na obnovu a doplnění zvukové aparatury Hudebního divadla Karlín  
(viz příloha k zápisu z Výboru), která je v provozu již bezmála 20 let, přičemž komplikované opravy a nedostupnost 
náhradních dílů mohou v případě závady kterékoli části aparatury zapříčinit zastavení divadelního provozu. Dále 
představil plánovaný časový harmonogram a rozpočet obnovy a doplnění zvukové aparatury hudebního divadla. 
 

Předseda Wolf upozornil na podobnou žádost na obnovu projekčního vybavení, kterou podala Hvězdárna  
a planetárium hl. m. Prahy, přičemž tato žádost ve výši 250 mil. Kč byla schválena. Rovněž s ohledem na obraty 
Hudebního divadla Karlín vyjádřil předseda Wolf podporu podané žádosti Hudebního divadla Karlín. 
 

Náměstek primátora Pospíšil uvedl, že rovněž podporuje žádost Hudebního divadla Karlín a žádost bude předložena 
jako investiční akce samostatným materiálem do projednání Rady HMP, rovněž s ohledem na případné doporučující 
stanovisko Výboru. 
 

Hana Třeštíková doplnila, že žádost byla ředitelem Kulhánkem podána, když ještě byla ve funkci radní HMP a uvedla, 
že se jedná o pochopitelnou žádost a v tomto případě je skutečně ráda, že se tato situace řeší již nyní. 
 

Bez dalších přihlášených předseda Wolf diskusi uzavřel a vyzval k hlasování o návrhu usnesení Výboru. 
 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Výbor pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP souhlasí s přidělením 
finančních prostředků ve výši 23 500 000 Kč na obnovu a doplnění zvukové aparatury v hlavním sále Hudebního 
divadla Karlín, která je v každodenním provozu od poslední rekonstrukce divadla v roce 2006 a jejíž stáří stále více 
negativně ovlivňuje uměleckou produkci divadla. 

 

PRO: 6  PROTI: 0  ZDRŽELO SE: 0  NEPŘÍTOMEN: 5  SCHVÁLENO 

9. Různé 

Předseda Wolf se dotázal členů Výboru, zdali mají téma k projednání v bodu „Různé“. 
 

Předseda Wolf upozornil, že na již tradičně podporovanou akci ze strany HMP Letní Letnou bylo podáno trestní 
oznámení ze strany rezidentů, což by mělo být na příštím Výboru projednáno. 
 

Martin Benda připomenul svůj návrh a žádost o přizvání ředitele Národní knihovny ČR na březnové či dubnové 
jednání Výboru, a rovněž v návaznosti na diskusi ve věci možné nové výstavby budovy Národní knihovny na území 
MČ Praha 6, by bylo dobré, aby si Výbor poslechl, zda Národní knihovna vůbec má v plánu budovat nějaké nové 
kapacity v Praze. Předseda Wolf reagoval s tím, že ředitel Národní knihovny ČR bude pozván na jedno z následujících 
jednání Výboru. 
 

Bez dalších návrhů či připomínek předseda Wolf poděkoval členům Výboru a hostům, upozornil na termín 
následujícího jednání Výboru dne 5. 4. 2023, od 13:00 hod., a v 15:00 hod. ukončil jednání Výboru. 
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Podepisovatel 

zápisu: Jan Wolf, předseda Výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu 
ZHMP 

 

 

 

 

 

Ověřil: MgA. David Kašpar, člen Výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu 
ZHMP  

 
 

 

 

 
 

Zapsal:  Bc. Michal Krutský, tajemník Výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního 
ruchu ZHMP 
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zájmy prahy na prvním místě
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dnešní prezentace

➊ Jak probíhala transformace

➋ Jak jsme zvládli covid

➌ Jak jsme na tom v současné době

➍ Vize 2025
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jak probíhala transformace

2018 vznik akciové společnosti Prague City Tourism

2020 převzetí zaměstnanců a agend Pražské

informační služby

2020 schválení Koncepce příjezdového cestovního

ruchu

2021 převzetí pražských věží od Muzea hl. m. Prahy

2021 likvidace Pražská informační služby



pr
ag

ue
ci

ty
to

ur
is

m

jak jsme zvládli covid

Vznik první koncepce cestovního ruchu v Praze 

Zásadní změna přístupu k cestovnímu ruchu

Orientace na kultivovanou a bonitní zahraniční klientelu 

Zvýšení objemu domácí klientely

Péče o zájmy Pražanů
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jak jsme zvládli covid

Komplexní organizační změna i změna smluv s

městem Zavedení nových agend kvality služeb a B2B

Důraz na silný brand a digitální marketing 

Spuštění kampaně V Praze jako doma / Stay

safe Spuštění kampaně Stay in Prague / Stay

safe
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výsledek v praze jako doma 2020—2021

Vydáno téměř 150.000 voucherů (73.000 + 76.000).

Průměr přenocování 2,3 noci na osobu, celkem 345.000 nocí. 

Uplatněno 306.000 bodů (140.000 + 166.000).

Ekonomický přínos programu byl 0,446 mld. Kč 

(207 mil. Kč + 239 mil. Kč).
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výsledek v praze jako doma 2020—2021

Počet tuzemských turistů — v létě 2022 přijelo 397 265. 

Jejich počet se oproti létu 2019 zvýšil o celých 32 %.
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nový vizuální styl

Bohumil
Vašák

design design písma

Petr
Štěpán

Tomáš Brousil
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nové kultivované suvenýry
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jak jsme na tom v současné době

Odevzdaný pacht městu 48 000 000 Kč za rok 2022

Obchodní činnost — nové ziskové produkty a služby

Plán kultivace a oprav památkových objektů

Systém financování kampaní z poplatku z pobytu
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prague visitor pass
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turistická informační centra

Letiště Václava Havla Terminál 1

Letiště Václava Havla Terminál 2

Staroměstská radnice

Můstek 

Petřín

nově Pražský hrad



vizualizace TIC na Pražském

hradě
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rozvoj památkových objektů
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rozvoj památkových objektů
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rozvoj památkových objektů
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digitální marketing
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spotify
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poplatek z pobytu

Navýšení poplatku z 21 Kč na 50 Kč v roce 2022. 

Plán dalšího zvyšování na 100 Kč.

Výběr poplatku investován

• z 50 % do kultivace cestovního ruchu (kampaně, kongresový 

turismus, akce s potenciálem oslovit kultivovanou klientelu),

• z 50 % do sanací negativních dopadů cestovního ruchu.
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kampaně z poplatku z ubytování

V Praze jako

doma Stay in

Prague

Enjoy Respect Prague

Předsednictví EU, Milostivé léto, Balíček pomoci Pražanům
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enjoy respect prague

Vzdělávací a osvětová kampaň mezi návštěvníky o limitech, 
pravidlech a kultuře chování v Praze.

Prague City Tourism | Praha 1 | Hlavní město Praha | Letiště 

Praha | Dopravní podnik hl. m. Prahy | dopravci
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edice & produkce

Produkce tiskovin a propagačních materiálů, prodejních brožur, 

kultivovaných suvenýrů, map

Logistika veškerého zboží na prodejní místa — věže,

TIC, distribuce klientům a zákazníkům

Vývoj dresscode 

Správa e-shopu
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nové vstupenky

zadní strana
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nové vouchery



pr
ag

ue
ci

ty
to

ur
is

m

nové suvenýry
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nové suvenýry
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nové brožury
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nové mapy
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nové letáky



pr
ag

ue
ci

ty
to

ur
is

m

ediční činnost
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označení a orientační systémy
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press tripy
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corporate social responsibility
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statistiky a analýzy

Analýza dat ČSÚ, CzechTourism, Letiště Praha i vlastních 

Spolupráce s evropskými metropolemi

European Cities Marketing

Tourism Innovation Platform
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customer care

221 714 714

tourinfo@prague.eu

778 775 732

concierge@prague.eu

mailto:tourinfo@prague.eu
mailto:concierge@prague.eu
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concierge & exkluzivní zážitky

Východ slunce na Petříně

Soukromá prohlídka Staroměstské

radnice Prezidentská plavba

Ochutnávka vína v gorlici 

Privátní koncert na věži
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pragensia viva



pragensia viva 
individuální vycházky
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pragensia viva — zažij prahu
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pragensia viva pro školy
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vize z roku 2020
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vize 2025

Jsme evropskou špičkou v oblasti 
destinačního managementu, 
nabízíme výjimečnost a chráníme 

kulturní dědictví.
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cíle 2025

Jsme čistým plátcem ve vztahu k rozpočtu HMP

Co do počtu návštěvníků jsme největším provozovatelem 

atraktivit v Praze a po NPÚ 2. v České republice 

PVP je významně ziskový projekt, na kterém profitují pražské 

společnosti 
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cíle 2025

Je funkční nový web plně provázaný s novou turistickou aplikací 

města 

Oproti roku 2022 zdvojnásobíme tržby v oblasti prodejů 

kultivovaných suvenýrů 

Připravíme zcela nový návštěvnický okruh v podzemí 

Staroměstské radnice 



děkujeme za pozornost





. 














